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ORSZÁGGY ŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . §. alapján „Mikor fog a magyar agrárpolitika kezdeményezően fellépni?”
címmel írásbeli kérdést kívánok benyújtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztés i
miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

A sorozatos élelmiszerbotrány egyre határozottabban világítja meg az EU élelmiszerlán c
biztonságának gyenge pontjait . Csak a jelentősebbeket említem: aflatoxinos paprika, a dioxin
felbukkanása különböz ő termékekben, melamin ügy stb . Túl azon, hogy az európai fogyaszt ó
egészsége – a problémát bagatelizálni próbáló kommentárok ellenére – veszélyeztetett ,
jelentős versenyhátrányt szenved ill . kár éri a becsületes termel őket. Tisztában vagyok az
aláírt megállapodásokkal, melyek szabályozni szándékozzák a szóban forgó területet . Viszont
látni kell, hogy nem alkalmasak a probléma kezelésére. Az élelmiszerek jelentős része,
jellegéből adódóan előbb kerül a fogyasztó asztalára mintsem a hatóságok azt megtudná k
vizsgálni és megfelelően intézkedni. A rendszer hibái egy tőről fakadnak; a rendszer nem
preventív, nem megel őző . Mindig az események után kullog. Csak úgymint a nemzet i
hatóságok, köztük a miénk is .

Miniszter Úr! Ezekkel a megállapításokkal Ön és kollegái is tisztában vannak . Nagy
szolgálatot terme mind a hazai mind az többi tagállam tisztességes termel ő inek. A fogyasztók
széles rétegiről nem is beszélve .

n Mikor lesz a magyar agrárpolitika proaktív ?
n Mikor fog kezdeményezően fellépni a megfelelő fórumokon?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2008 . december 15 .
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Bag' Béla

Fidesz-M gyar Polgári Szövetség
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